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Satans Eden nr. 156 
Å leve etter hvert eneste ord 

3. mars 2024, morgen 
Brian Kocourek, pastor 

 

 
Og la oss bøye våre hoder i bønn.  
Nådige Far, vi er så takknemlige for at du er her i dag, og Herre, vi vet at vi kanskje 
har fire måneder igjen. Jeg vet ikke. Jeg er ingen profet. Jeg er ingen profet. Men 
bare å dømme etter ting, og aktiviteter som foregår, vet vi at vi ikke vil ha et valg 
i år, det ser bare ikke ut til å gå den veien. 
Så, Herre, vi ber bare om at vi må være klare for hjemreisen. I Jesu Kristi navn 
ber vi. Amen.  
Du kan sette deg. 
 
Før vi begynner, vil jeg gjerne dele noe. Du ser på de tåpelige jomfruene. Og 
hvordan de ikke tok lyset. De gikk for å kjøpe olje. Men så sier skriften, ifølge 
doktor Hoyer og bror Vayle, "Jeg pleide å kjenne deg som min kone. Jeg kjenner 
deg ikke som min kone lenger.  
 
Jeg pleide å tro at det rett og slett bare var en kirke, men det er faktisk rett etter 
at du har lest Matteus 25, som handler om de tåpelige jomfruene. Så 
tilsynelatende må disse menneskene gå gjennom en dom, og det er selvfølgelig 
trengselen. Men det er også andre mennesker som går gjennom trengselen. De 
er gode kristne, men de hørte ikke midnattsropet. Så det er dem vi finner i boken 
om menighetstiden. 
 
Men jeg innser nå at når alt kommer sammen, da broder Branham sa det, da de 
spurte broder Branham om dere ville bli frelst hvis dere ikke kom med i 
bortrykkelsen, sa han nei. Og han sa at de er tåpelige jomfruer, og de går gjennom 
trengselen. Vel, uansett, de tåpelige jomfruene vendte om. De hørte 
midnattsropet. De innså at de ikke hadde det de trengte. De gikk ut for å kjøpe, 
og vi vet jo at for å kjøpe, går de til forrådshuset. 
 
Men alt jeg sier er at Gud kjente deg før verdens grunnvoll ble lagt. Du kommer 
til å klare det, så fokuser på deg selv, ikke fokuser på dem, for det er opp til Ham 
å avgjøre hvem som er hvem. Noen av dere har kjære som dere ikke vet om de 
er inne eller ute. Bare stol på Gud at Hans tegn er for alle dine kjære. Og det er 
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alt vi kan si, Job brukte symbolet for sin familie som festet. De bodde ikke under 
hans tak. De festet, sa han, i tilfelle de skulle synde. 
 
Så vi stoler bare på at Herren vet, og at alle dine kjære vil være der, og hvis de 
ikke vil det, vil Han uansett slette det minnet fra deg.  
 
Vi skal studere Satans Eden igjen. Jeg har kalt denne prekenen "Å leve etter hvert 
ord".  
 
Og broder Branham sier fra Satans Eden pp:46 Legg merke til, her er en tanke. 
Glem den ikke. Jeg skal komme til det en annen gang, eller i et annet budskap, 
men du vet, Gud sa: "La hver sæd bringe frem av sitt slag." (Det er 1. Mosebok 
1:11.) Er det Guds bud? (Vel, vårt svar er ja. Hør nå på det neste han sier.) Nå, 
hva godt er det for en predikant eller noen annen som prøver å få det Ordet til å 
si noe annet? Forstår dere?  
 
Så det hele koker ned til én ting, en av de tingene som Gud gjorde i den aller, 
aller, aller, aller første begynnelsen. Det finnes egentlig flere begynnelser. Det er 
før ordet, som er en tanke i Guds sinn. Så er det det talte ordet, og det var da Gud 
satte alle frøene i jorden. Og så er det materialiseringen, kapittel 2 i 1. Mosebok, 
hvor Gud ikler seg klær, Han kler på seg og materialiserer sitt ord. Så det er på 
en måte tre begynnelser der, men det er egentlig én begynnelse. Var du i Ham 
eller ikke? OK, og det er det broder Justin skal tale om i ettermiddag. Så jeg ser 
frem til det. 
 
Nå har vi lært at "Himmel og jord skal forgå før et eneste Guds ord noen gang vil 
svikte." Så dette er lover, og loven om reproduksjon.  
 
Og i det sa Han i 1. Mosebok 1:11 "At hver sæd skal bære frem etter sin natur 
eller sitt slag". Det er således sa Herren, eller således sier dette Guds Ord. 
 
Og så fortsetter William Branham med å si: "Hvert Guds Ord er et frø. (Og det 
er noe vi må huske på, for mange ganger tar vi bare for gitt at det er et frø, og 
leker med det, ikke leker med det. Det er et frø. Hvis det er et frø, så var det i 
Gud. Hvis det er i Gud, så er det evig, for Gud kan ikke forandre seg. Så du er 
evig. Gud kan ikke forandre seg. Så det er derfor jeg sa, bare la folk være slik de 
er. Du kan ikke forandre dem uansett. Så la dem bare være det de er. Så uansett,) 
"Hvert Guds ord er et frø,  
 
(Jesus sa det.), et frø som en Såmann sådde.  
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"Så hvis Markus 16 er Guds Ord, så vil det frembringe noe av sitt slag. Hvis 
Malakias 4 er Guds Ord, så vil det frembringe noe av sitt slag. Og alle andre løfter 
må bære frem av sitt slag." 
 
Satans Eden s. 47 "Ser du? Ser du Satan her ute i forkledning? Han prøver å si: 
"Det er ikke slik." Forstår dere det? Se, Satan sier: "Å, det er ikke for denne 
dagen. Det var en annen gang.  
 
Det betyr ikke engang det." Hvert frø må komme frem av sitt slag. Det var slik 
Gud skapte sitt Eden. Stemmer det? Og her er det.  
 
Så han sier, de sier, vel, hvert frø må komme frem etter sitt slag. Det tror jeg ikke 
på. Jeg tror ikke på det. Vet du hva? Men han sier at det er slik Gud etablerte 
Eden. Så du må ta det slik Gud har satt det opp, ikke slik du tror det gjør. I går 
kveld så jeg på avsnitt 60, og vi har faktisk 26 prekener til på gang. Så Gud 
fortsetter å gi meg mat, og jeg kan bare snu meg rundt og gi dere mat, og det er 
virkelig vidunderlig. Vi har seks måneder, og jeg tror ikke jeg kommer til å rekke 
alle. Jeg tror vi kommer til å gå før det. Men jeg er ingen profet, men det er bare 
vidunderlige ting. 
 
Kristus er Mysteriet - 63-0728-138 De sa: "Vi fikk Den Hellige Ånd da vi kom til 
tro." Bibelen sa: "Har dere mottatt Den Hellige Ånd etter at dere trodde?" Det er 
forskjellen. Ser dere? Det er det som er forskjellen. Ser dere? Og de sier: "Vi er 
den katolske kirke. Vi begynte tidlig, vi gjorde dette."  
 
Metodistene sier: "Vi er basert på Bibelen." Jesus sa: "Disse tegnene skal følge 
dem som tror." Nå, hvor er det? Ja, du skjønner. "De gjerninger som jeg gjør, 
skal også dere gjøre," hver skapning, hver person som tror på Ham. 
 
Legg merke til det. Hver skapning, hver person som tror på Ham. Dere har alle 
rett til Johannes 14:12. Ikke bare jeg, ikke bare broder Branham. Ikke bare broder 
Vayle, det er dere som sitter der i Pew som har rett til Johannes 14:12. 
 
 
Hvor er den? Det er Hans ord. "Himmel og jord skal forgå, men Mitt Ord skal aldri 
forgå."  
 
Hør nå, hvis du ønsker å se det i praksis, nr. 1) la Herren vite at du tror på det. 
Det er fordi Han sier at Han belønner dem som tror. Og nr. 2) si det. Ikke vær redd 
for at det kanskje ikke virker. Det kommer til å virke, slik Gud sier at det kommer 
til å virke. Du vet at det kanskje ikke kommer til å fungere slik du tror det kommer 
til å fungere, men det kommer til å fungere fordi Gud har sagt det. 
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Og det er for hver eneste person som tror på Ham. Jeg ønsker å se mer og mer 
av dette fordi broder Branham sa, og broder Vayle var faktisk veldig tydelig, han 
sa, når vi kommer til den oppstandelsestiden, kommer dere til å se mer og mer 
av dette. Dere kommer til å se det som på en måte har vært holdt tilbake. Dere 
kommer til å se det åpne seg. Så jeg ønsker å se hver og en av dere ha et 
vitnesbyrd i hjertet om at Gud gjør det overnaturlige for dere. Det handler ikke om 
å gå etter gaver og slike ting. Jeg snakker ikke om det. Jeg snakker om Hans ord. 
Når dere har en sjanse til å bruke Hans ord, bruk det. 
 
Nå sa han: "Hvor er den? Det er Hans ord. "Himmel og jord skal forgå, men Mitt 
Ord skal aldri forgå."  
 
Hvor er den? Ser du? Å, det viser bare... Hva er det? Det er en hybridtilstand. 
 
Med andre ord, menighetene sier, å, ja, det var for broder Branham. Det er for 
deg også. Hver eneste skapning. Nå, jeg vet absolutt at han ikke var alle 
skapninger, for han var ikke meg. HAN VAR IKKE MEG. Og han var ikke min 
svigersønn. Han er ikke datteren min. Han var ikke broder Steven. Han er ikke, 
broder Peter, han var ikke oss, men for alle skapninger.  
 
Legg igjen merke til at han sier "alle mennesker", og etter at han har nevnt Joh 
14,12, stiller han spørsmålet: "Hvor er det?". Den skal være i menigheten, så 
"hvor er den?" Den skal være i menigheten, så "hvor er den?"  
 
Den skal altså være i menigheten, så hvor er den, og hva er det som har hindret 
den i å manifestere seg åpent, slik han lengtet etter å se den? 
Så hvis det er ment å være i kirken og det ikke er det, viser det at tolkningen av 
det spesifikke løftet ikke er i kirken. Jeg håper det er i deg.  
 
Men hvis det spesifikke løftet blir manifestert i menigheten, så viser det at løftet i 
Hans Ord er i den menigheten. Hvorfor er det slik? Fordi Gud tolker sitt eget Ord 
ved å virkeliggjøre det. 
 
Så jeg ville bare, når du ber, og spør Herren om det er noe, et virkelig behov, og 
du sier: Herre, jeg har virkelig et behov. Og hvis han ber sin Far om brød, ville 
Faderen gi ham en stein? Om han ber om en fisk, ville han gi ham en slange? 
Jeg ber ikke om en slange. Jeg ber om brød.[Matteus 7:9-11]. 
 
Med andre ord, du ber ikke om en Cadillac. Du ber ikke om alle disse tingene. Du 
ber om spesifikke behov som du har i dette livet når det gjelder helbredelse. Nå, 
jeg så på alle disse karene, de store gutta i pinsebevegelsen, og de nærmer seg 
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alle 80-årene, og de har vitalitet, de har god helse og alt mulig annet. 
 
Og sier, Herre, hvorfor sitter jeg her og sliter når de ikke gjør det? Vel, det er noe 
som Han vil vise meg, og jeg tror at Han har vist meg noe, se, de har ikke det 
ordet som vi har. Så det er alt jeg er interessert i, det ordet som Han har gitt oss. 
 
Så hvis det skal være i kirken, og det ikke er det, viser det at tolkningen av det 
spesifikke løftet ikke engang er i kirken. Med andre ord, de har feil oversettelse. 
De har feil tolkning. Men hvis det spesifikke løftet blir manifestert i menigheten, 
da viser det at løftet i Hans ord er i den menigheten. Hvorfor er det slik? Fordi 
Gud tolker sitt ord ved å bringe det forbi. 
 
Hver gang han sier disse ordene: "Her er det", vil han ha oppmerksomheten din 
rettet mot det neste han sier, for han vil fortelle oss hva det er han er ute etter. 
Hva han vil at vi skal se. Han sier...  
 
Satans Eden s: 47 "Det er slik Gud grunnlegger sin kirke: hvert ord etter sitt 
slag. "Menneskene skal ikke leve av brød alene, men av hvert ord som går 
ut av Guds munn." (Det er det.) Ser du?  
 
 
Så ved at Gud lar dette spesifikke Ordet skje, viser det at Gud rettferdiggjør dem 
som er Hans. 
"Satan, han vil ta noe annet, men Gud sa: "Hver sæd etter sitt slag." Hvis løftet 
sa: "Disse tegnene skal følge dem som tror ...".  
 
"Nå sier kirken: "Bli med i kirken, resiter trosbekjennelsen, lær katekismen." Det 
finnes ikke slike ting i hele Bibelen."  
 
"Men Jesus sa: "Disse tegn skal følge dem som tror. I mitt navn skal de drive 
ut djevler. De skal tale med nye tunger."  
 
"Om de tar opp slanger eller drikker dødelige ting, så skal det ikke skade 
dem. Om de legger sine hender på de syke, skal de bli friske." Hvem kan 
nekte for det? Ser dere?"  
 
Med andre ord, hvordan kan du fornekte det Gud sier til deg i sitt ord? Du må 
være fullstendig blind for ikke å forstå hva Gud sier. Det viser deg bare at det 
finnes tvillinger som hevder å tro på det samme kristne evangeliet. Og som jeg 
nevnte, så har vi en tåpelig jomfru som også hørte midnattsropet. Men bruden går 
inn i ekteskapet. Hvis den andre ikke går inn i ekteskapet, er hun ikke lenger hans 
hustru. Det var det doktor Hoyer sa til broder Vayle. 
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Og han er den samme doktor [Hoyer], som fortalte ham at det han så, var det 
samme som broder Branham forkynte om ordets liv som kommer i sin kraft i 
bruden, før endetiden. Nå sa doktor Hoyer, i Matteus 25. Jeg pleide å kjenne deg 
som min hustru. Jeg kjenner deg ikke som min hustru, jeg kjenner deg ikke slik 
lenger. På det tidspunkt de går inn i ekteskapet, er bruden gift, men de andre er 
ikke lenger gift. 
 
Vi sier at den tåpelige jomfru gikk inn i trengselen, og i trengselen blir de dømt 
som en hore, for det var derfor broder Branham fortalte oss da de sa: Vil noen bli 
frelst utenfor bruden? Han sa, nei, og derfor går de gjennom trengsel. 
 
Noen gir faktisk sitt blod under trengselen, for det står i Åpenbaringen kapittel 
7:14. Det står at de hellige hadde sine hvite klær. De sang alle sammen rundt og 
lovpriste Ham, for det står i grunnen at de var martyrer. Og broder Branham sa at 
de ikke er bruden, de er de tåpelige jomfruer. Så vi vet at de tåpelige jomfruer 
finnes i alle tidsaldre. 
 
Så vi vet at ikke alle de tåpelige jomfruer går gjennom trengselen, for i denne 
timen har du folk som, det er litt tøft. Men hør her, bare tenk på det på denne 
måten. De er en del av menigheten. Den går gjennom trengsel. Det er lettest å 
tenke det på den måten fordi broder Vayle sier menighet på ett sted, men han sier 
dåraktig jomfru omtrent 5 steder nå. Så uansett, broder Branham sa at den 
tåpelige jomfruen går til trengselen. Og de sa: Vil noen bli frelst? Han sa, vel, 
bruden. Så jeg må bare la det bli med det han sa. Jeg forstår det ikke helt, og det 
er jeg glad for at jeg ikke gjør, for jeg ønsker ikke å være dømmende og si at du 
er inne, du er ute, du er inne, du er ute. Vi stoler bare på at Kristi blod skal få oss 
dit. 
 
Med andre ord, hvordan kan du fornekte det Gud sier til deg i sitt ord? Du må 
være fullstendig blind for ikke å forstå hva Gud sier. Det viser deg bare at det 
finnes tvillinger som hevder å tro det samme. 
 
Hvis du ikke forstår at "enhver vekkelse frembringer tvillinger", vil du faktisk få det 
svært vanskelig med å forstå denne Bibelen, som er Guds budskap. 
 
48. Hvert frø vil bringe frem av sitt slag. Det er det første skriftstedet hvor vi 
forstår begynnelsen på tvillingene, fordi dere ser på frøet og kilden akkurat der. 
For hvis dere bare ser på frøet og så ser på kilden til frøet. Det er det vi sier, og 
enten er dere i Gud, eller så er dere ikke i Gud. 
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Vi vil komme inn på det om et øyeblikk. Men broder Branham sa: "Hver vekkelse 
produserer tvillinger", og dette Budskapet vil også produsere tvillinger. 
 
Han underviste oss også i Bibelens doktrine om "tvillinger", som handler om å 
forstå dualiteten i Skriften, at det finnes "velsignelser og forbannelser". Broder 
Vayle kalte det "Skriftens parallellitet".  
 
Broder Branham kalte det ganske enkelt "velsignelser og forbannelser". Men 
Twins er et studium som viser at i den samme leiren, i det samme Budskapet, 
eller i den samme vekkelsen, i hver eneste menighet, finnes det to typer troende,  
 
En som er en ekte troende, og en som bare er en skinntroende, og "enhver 
vekkelse produserer tvillinger" eller disse to typene mennesker.  
 
 
Efesermenigheten 60-1205 S:56 Som jeg sa innledningsvis, før vi begynner på 
dette igjen, hver vekkelse produserer et tvillingpar. Den ene er et åndelig 
menneske; den andre er et naturlig menneske på jorden, "Jeg ble med i 
menigheten; jeg er like god som hvem som helst."  
 
Og det er det denne vekkelsen har produsert. (Jeg skal lese det én gang til. 
Ja, ja, ja. Det var det denne vekkelsen produserte. Hva produserte den? Den 
produserte tvillinger. Den produserte en åndelig og den produserte en kjødelig.) 
Det er det enhver vekkelse gjør. Det er hva Luthers produserte; det er hva 
Irenaeus produserte; det er hva Sankt Martin produserte; det er hva 
Columba produserte; det er hva Wesley produserte; og det er hva pinsen 
produserte. Helt nøyaktig.  
Vi kunne preke i ukevis om det, men i dag har vi ikke tid til det.  
 
Fra den blinde Bartimeus 61-0124 S:49 sa han: "Hver vekkelse frembringer 
tvillinger. Isaks to sønner er godt representert. Hver gang det er en vekkelse, 
blir det født en Esau og en Jakob."  
 
Den ene religiøse verdensmannen blir stivbeint og tar litt seminarerfaring; og den 
andre vil ha den førstefødselsretten uansett hvordan han må skaffe seg den.  
Hvis han må være en hellig rull, eller noe annet, vil han ha førstefødselsretten, 
jeg bryr meg ikke. (Er det søster Angela der bak? Gud velsigne deg. Hvordan går 
det med deg? Bra, sier han. Sier han.) Jeg bryr meg ikke. Det er det som er i 
veien med folk i dag. De er redde for førstefødselsretten. Å, som de hater det. 
Men det produserer tvillinger.  
 
Så du må se på det og si at det er rett i budskapet at det produserer tvillinger. Det 
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kommer til å være to typer kristne i dette budskapet. De som er åndelige, og de 
som er kjødelige. 
 
Verdens menn, som er svært religiøst anlagt, gjør gode almisser og andre ting, 
men bryr seg ikke om førstefødselsretten...  
 
Disse to store fraksjonene har kjempet siden verdens begynnelse. Og de er 
i ferd med å komme til et høydepunkt akkurat nå, hvor noe som Jesus sa: "De 
ville være så like (Det er Budskapet) at de ville forføre de aller mest utvalgte 
om det var mulig."  
 
Det er sant. Du ser hvilken bedragersk tid vi lever i. Hold deg til Ordet, bror. 
Ikke forlat det Ordet. Det er riktig. Ordet vil tale for seg selv.  
 
Vi fortsetter med Satans Eden på side 48. "Hvis du er en Guds sæd, en 
egenskap, en Guds sønn, da er Guds Ord sådd i deg. Forstår du?  
 
Og så når du hører Guds ord: "Mine får hører Min røst, en fremmed følger de 
ikke etter." ... (Kan jeg nå si, Amen til det? Dere har alle hørt Guds stemme. Dere 
har alle hørt Guds røst i denne timen.) Skjønner dere det? Da kommer hvert frø 
frem etter sitt eget slag. 
 
Så hvis du kjenner Guds røst, og et menneske ikke sier det som Guds stadfestede 
røst sier, da hører vi ikke den stemmen. Broder Branham sa til sin sønn Billy Paul: 
"Sønn, hvor står du?" Og han sa: "I Los Angeles."  
 
Jeg hadde en bror som skrev til meg og sa: "Jeg har noen problemer. Og han sa, 
jeg lyttet til denne pastoren, kjenner du ham? Jeg sa, vel, hvis han ikke er en 
budskaps-troende, så ville jeg ikke lyttet til ham, for han kommer til å komme med 
en eller annen kurveball. Men jeg sa at her er noen prekener som vil hjelpe deg i 
den situasjonen. Og du ser at ordet dekker alt. 
 
Den dekker alt, så ikke tenk på det, fokuser på familien og alle disse tingene som 
får deg til å føle deg bra. Men vet du hva? Det er bare det det er, akkurat som alle 
disse Trump-møtene som får folk til å føle seg bra. Men vet du hva? Han er like 
forrådt som alle de andre. Og det kan jeg ikke si etter den første perioden. Han 
gjorde noen gode ting. Ikke tvil på meg der. 
 
Men det gjorde Hitler også. Hitler la to kyllinger i gryta, og to biler i hver garasje. 
Og de ble tatt. Og de ble tatt. Før det kunne man kjøpe et hus for en penny. Så 
Hitler gjorde noen gode ting økonomisk, og det gjorde Trump også. Men hvor er 
forræderiet? Utleveringen er med kirkene, og Trump har dem i lommen akkurat 
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nå, så ikke se etter at han skal komme og gjøre store ting. Han er bare en del av 
planen. DET ER GREIT. Nå sa broder Branham til sin sønn Billy Paul: "Sønn, 
hvor står du?" Og han sa: "I Los Angeles."  
 
Han sa: "Nei, vær mer spesifikk, hvor står du?" Og Billy Paul snudde seg og 
sa: "Foran May Company-bygningen." Og broder Branham sa: "Hvilken gate 
står du i?" Og Billy svarte: "På 124th Street og Wilshire Blvd."  
 
Og broder Branham sa: "Jeg så et syn, og haier vil svømme der du står."  
 
Nå, broder Branham sa ikke: "Jeg så haier svømme i nærheten av der du står". 
Han sa ikke: "Jeg så haier svømme i kjellergarasjen i May-bygningen".  
 
Men ministrene sa feilaktig til folk: "Den visjonen er oppfylt", fordi Paul Harvey 
rapporterte i 1974 at i kjelleren i May-bygningen, den underjordiske 
parkeringsplassen, måtte de stenge den fordi det ble funnet haier der. 
Tilsynelatende kom noen små haier opp gjennom kanalene, og de kom opp fordi 
det var oversvømmelse eller noe. 
 
Nå er Paul Harvey utvilsomt en hyggelig mann, men han er ikke mer en tolk av 
ordet enn ingenting. Han uttalte ganske enkelt et faktum som ikke stemte overens 
med visjonen, men siden det var i nærheten, mente Satans tjenere at det var godt 
nok. Se, det er det som er problemet. Så forkynner pastorene i dette budskapet, 
de forkynner det for menigheten. Hei, det er en visjon som allerede er oppfylt. Det 
var da broder Billy var en ung mann. Beklager, men det var fortsatt 74. Han var 
ikke så ung da. De forkynner ikke oppstandelse. De forkynner ikke 
oppstandelsestiden. De forkynner bare om å bygge kirkene større. Jeg beklager, 
men det er ikke det ordet handler om.  
 
Han sa det var fordi de hadde hatt oversvømmelse. Og noen haier gikk visstnok 
inn i dreneringsrøret som førte overvann ut i havet.  
 
Og på en eller annen måte rant det tilbake og oversvømmet garasjen sammen 
med noen sjødyr og haier." 
 
Jeg tviler ikke på det han sa. Men Jesus sa: "Mine får hører min røst, og andre 
røster vil de ikke følge".  
 
Nå kan jeg også ta dere med og vise dere hvor folk sier, å, Paul Harvey, han har 
noen store ting. Dere vet, han sa at hvis jeg var Satan, ville jeg gjøre dette og 
dette og dette, og alle disse tingene skjer akkurat nå. Vel, vet dere hva? Satan 
ville sagt det. Det ville Satan sagt. Men vet du hva? Paul Harvey talte også mot 
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broder Branham og mot budskapet. Så jeg har hørt det selv med mine egne ører. 
Jeg satt i bilen min og hørte ham. Så ikke fortell meg om Paul Harvey, han er ikke 
et ekko av budskapet. 
 
Og Guds stemme til denne generasjonen sa aldri at det ville være haier i en 
kjellergarasje, han sa "Der dere står nå".  
 
Og så vidt jeg vet, lette bror Billy Paul fremdeles etter at visjonen skulle gå i 
oppfyllelse helt frem til sin død. Så han trodde ikke på Paul Harvey heller. Og jeg 
tror at den kan bli oppfylt nå som han er ung igjen. 
 
Nå, tilbake til broder Branham, og vi vil fortsette i Satans Eden på s. 49. Nå finner 
vi ut at hvert frø som bringer frem av sitt slag, det var ingen død i det Eden. Det 
vil ikke være noen død i det nye Eden. (Jeg kan ikke vente med å komme dit.) 
 
Ser dere? Det var ikke noe annet enn hellighet, renhet og evig liv. Nå, ved vantro 
i alt Guds Ord har brakt frøet til uhellighet i Satans Eden.  
Vi er nå på vei inn i en tid hvor Satan inntar tronen som antikrist i et Eden på 
denne jord, et syndens Eden, en pervertert religion. Han begynte, ikke på: "Jeg 
er Satan.  
 
Jeg er den store engelen." Nei, ikke på det, men på å forvrenge Guds Ord. (Hør 
nå, han sa at Antikrist kommer inn. Vel, hør her, denne paven, jeg vet ikke om du 
har sett videoene og sånt, men han har fortalt folket at de ikke har et personlig 
forhold til Jesus Kristus. 
 
Han sa at det er feil. De burde ha et personlig forhold gjennom menigheten. Det 
sa han til dem. Han sa det til dem. Han sa også at jeg ikke vil si ordene, for jeg vil 
ikke gi. Men han er kantor og sang en sang om Lucifer, å, lysets sønn, og så fødte 
du Jesus Kristus. Så han sier at Satan er et stort lys, og at han fødte Jesus Kristus. 
Så han er bare full av avgudsdyrkelse, og han er ikke pave uten grunn, jeg mener, 
han ble plassert der av jesuittene. Så uansett, så Satan sa ikke: "Jeg er Satan.  
 
Jeg er den store engelen." Nei, ikke på det, men på å fordreie Guds ord. 
Og det er slik han har brakt sitt rike i alle tidsaldre. (OK, så det kommer til å finne 
sted i denne tidsalder.) Og nå i denne store bedragerske tidsalder, klar til å innta 
sin trone ved sitt folk.  
 
Han har bygget seg et intellektuelt, utdannet, vitenskapelig Eden. Det er sant. 
Vitenskapelige predikanter, vitenskapelig kirke, vitenskapelig teologi, alt er 
vitenskapelig. (Alt er på grunnlag av teologi.) Alt er på grunnlag av kunnskap.  
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Hele kirken er bygget på kunnskap. Den er ikke bygget på tro.  
Legg nå merke til eksemplet som han gir oss om hvert frø. Han taler om Satans 
sæd som er religiøs, men verdslig og full av moter, og så Guds sæd som bare 
ønsker å se oppfyllelsen av Hans Ord. 
 
50 En gang gikk jeg inn for å holde et møte i en mannskirke. Det var et stort 
auditorium i vest. En fin mann, og han fornektet disse tingene som vi snakker 
om. (Nå kaller broder Branham ham en fin mann igjen, sier) 
 
Likevel var han en... Jeg likte ham. En fin mann, en gammel mann. Da 
menigheten hans gikk ut... Den hadde plass til rundt seks tusen mennesker.  
 
Da menigheten hans gikk ut i ettermiddagsgudstjenesten (ca. femten hundre), var 
de alle fint kledde intellektuelle, jeg satt der og så på dem. Han holdt en veldig 
god preken, det gjorde mannen.  
 
Og så spurte han om noen ønsket å ta imot Kristus, bare ved å rekke opp hånden.  
 
Og ingen rakte opp hånden. Helt til en kvinne til slutt rakte opp hånden.  
Han sa: "Greit, nå er du en kristen," (Hvorfor er hun en kristen? Fordi hun rakte 
opp hånden OK,) og gjorde henne klar til dåp. Og så gikk han ut, han innviet en 
baby (kysset en liten baby), og ba en bønn over den, og avskjediget publikum.  
 
51 Da menigheten hans gikk ut, alle fine, lærde, utdannede mennesker, da sto 
jeg på siden for å håndhilse på mannen og ønske ham Guds lykke til, da han gikk 
ut. Og da jeg gjorde det, kom folkemengden min inn.  
 
Nå finner du et annet sted hvor Broder Branham sa, de gikk ut og så åpnet de 
sigarettpakkene sine og begynte å suge på sigarettene sine, noe som viser at de 
fremdeles er syndere, skjønner du, men de har det bra. De kan si, Herre velsigne 
deg, veldig fint, og de kan være veldig snille og alt mulig annet, men de er borte 
fra ordet. Så de kunne, sa han, når han snakket om menigheten sin. 
 
De kunne ikke slippe dem inn så lenge publikum var der. Her kommer mine i 
rullestoler, bårer, tvangstrøyer, sinnssyke og alt mulig annet. Ser du forskjellen? 
Der har vi det. Det er det jeg snakker om. Ser du? Ser du? Det er noe annet.  
 
Legg merke til at bror Branhams folkemengde var lamme og lignende, men de 
var der med ett formål for øye, å se Ordet manifestert og se Guds kraft utstilt for 
alle å se. 
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52. Når man ved hjelp av vitenskapelig kunnskap kan lage et forståelig 
evangelium av... "Den som tror på Jesus Kristus, skal ikke bli fordømt (Se?), 
men disse tegnene skal følge dem som tror."  
Se, han unnlater å legge det inn der. (Det er som brødrene vil sitere, 12 sitater for 
broder Branham sier at Jesus var Gud. Og så slo jeg opp hver eneste en av dem, 
og han sa det aller neste verset. Han sa fordi Gud var i Ham. Men det skriver de 
ikke der. De siterer Johannes 8, hvor Jesus sier, Jeg og Min Far er ett, men de 
siterer ikke det neste verset som sier fordi min Far bor i meg, skjønner du. Så det 
er virkelig listig. Det er som Satan gjorde med Eva, han siterer en del av skriften, 
men han siterer ikke hele. Se). Se, han unnlater å legge det inn der. Ser dere? 
Hun trodde på Jesus Kristus. Hun er frelst, hvis disse tegnene følger den troende.  
 
"Og den som hører Mitt Ord," ikke bare gjør noe, ikke bare hører det med sine 
ører, men forstår det... Hvem som helst kan høre det. 
 
Så hvis du lytter til budskapet med ørene og sier, vel, jeg er en troende, men du 
forstår det ikke i ditt hjerte, så er du ikke en troende. Hva er det du tror på? Hva 
tror du på? 
 
En prostituert kan høre Det og forbli prostituert. Ser du? En drukkenbolt kan høre 
Det. En løgner kan høre Det, og likevel forbli en løgner, men: "Den som forstår 
Mitt Ord og tror på Ham som har sendt Meg, har evig liv."  
 
Nå forstår du kanskje ikke alle de integrerte tingene, som visjonene. Hvordan 
kommer dette til å skje? Hvordan kommer det til å skje? Vi kjenner ikke alle 
detaljene i oppstandelsen og slike ting, men vi vet hvem vi har hørt. 
 
OK, men: "Den som forstår Mitt Ord og tror på Ham som har sendt Meg, har 
evig liv."  
Der er du jo. Ser du? Og ingen kan gjøre det uten at Gud har forutbestemt ham. 
Jesus sa: "Ingen kan komme til meg uten at min Far drar ham til seg, og alle 
som Faderen har gitt meg, skal komme til meg."  
 
Amen. Det er Guds suverenitet og forutviten. (Nå er det interessant. Han sa det 
fordi vi faktisk neste uke starter en serie om Suverenitet. Og det er faktisk 
interessant at broder Justin forkynner i kveld, om, Det var ikke slik fra 
begynnelsen, fordi jeg kommer til å vise dere at Suverenitet handler om Guds sinn 
før verdens grunnvoll ble lagt. Det er bare en ferdig avtale. Jeg mener, vi må 
arbeide på vår egen frelse med frykt og beven, bare i frelsen av dette kjødet. Men 
sjelen vår er der. Så det er en god ting.) Så det er alt sammen Guds suverenitet 
og forutviten. 
Han lever alene, og det er ingen som forteller ham hva han skal gjøre. 
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Hør gjenkjenne handle etter ordet 60-0221 P:18 Men den åndelige menighet... 
Abel ved åpenbaring, ved nåde så han utover det, og ved tro ofret han Gud 
et bedre offer enn Kain.  
Og det vitnet om hans rettferdighet. Gud... 
 
Det samme skjedde med Ismael og Isak. Den ene var av kjødet, og den andre 
var av Ånden: den ene av trellkvinnen, den andre av den frie kvinnen.  
 
32 Det samme skjedde i Israel og Moab, to store menigheter som kom sammen.  
 
Og da Israel ville dra til sitt forjettede sted, menigheten åndelig, Jakobs folk, Israel 
på veien, møtte Esaus folk dem, Moab, menigheten mektig.  
 
Og kirkens store leder, Bileam, kom ned for å forbanne sin bror, men han fant ut 
at han ikke kunne forbanne sin bror.  
 
Han var blind for å se den forutbestemte planen, og for å se Guds ord. For 
det første kommer troen av å høre, av å høre Guds ord.  
 
Da hører den troende Det, gjenkjenner Det og handler på Det. Det kjødelige 
mennesket vil høre Det, lyden av Det, (Han vil lytte til disse kassettene 24/7. Greit 
nok. Men han handler ikke etter det.) men aldri... "Høre" betyr å "forstå" Det.  
Å se på, er å se på noe; men å se det, er å "forstå" det. "Uten at et menneske 
blir født på ny, kan det ikke se eller forstå Guds rike." (Jeg mener det er 
ganske klart.) 
 
Spørsmål og svar COD 59-1223 S:60 Nå, der inne i underbevisstheten (Ser 
du?), det er der ditt sinn ... Jesus sa: "Hvis ikke et menneske blir født på ny ..." 
(Det var ikke det jeg ønsket.)  
 
"Sannelig, sannelig, jeg sier dere: Uten at et menneske blir født på ny, kan 
det ikke se Guds rike."  
 
Nå kunne du ikke se Guds rike, fordi Guds rike er Den Hellige Ånd. "Noen som 
står her, skal ikke smake døden før de ser Guds rike komme i kraft." 
Johannes så Guds rike da Jesus ble døpt med Den Hellige Ånd. 
 
Han sa det. Så sa Bibelen: "Guds rike er inne i dere."  
 
Det er inne i deg, Den Hellige Ånd, (Du skjønner, Jesus sto ikke der til fariseerne 
som forkastet Gud manifestert i kjøtt, ikke sant? Han sa ikke til dem: "Guds rike 
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er inne i dere. Det var midt iblant dere. Og Guds rike er usynlig, slik Guds person 
er i meg. Og dere ser meg ikke engang. Forstår dere? Fordi de sa: "Vis oss 
Faderen, så er det nok. Du har sett på meg, har du ikke? Du har sett på meg. Du 
har sett på meg.) Den er inne i deg, Den Hellige Ånd, og du kan ikke se det med 
dine øyne. Så "se" betyr "å forstå". Har du noen gang sett på noe, sett rett på 
det, og sagt: "Vel, jeg ser det bare ikke." Skjønner du?  
 
"Jeg ser det bare ikke." Du mener at du ikke forstår det. Ser du? Du forstår det 
ikke. Å se er "å forstå".  
 
Du vet, jeg er sikker på at broder Michal og noen av oversetterne har det vanskelig 
fordi de ser ordet se, og så har de ordet hav. Jeg mener fra båndet, de sier OK, 
han sa se, mener han HAV eller SE? Og hva mener han så med "se"? JA, OK. 
Men broder Branham sier at når du sier ordet "se", vet du, jeg ser det. Han sa, du 
mener at du forstår det. OK, eller så forstår du det ikke. Å se er å forstå. 
 
Men med øynene dine ser du på hva som helst. Men med det som er inni deg, 
forstår du med, ser du med det. Skjønner du? Med Guds øyne ser du...  
 
Så hvis du ikke forstår, er det fordi du ikke har Den Hellige Ånd til å forstå med. 
 
1 Korinterbrev 2:7 Men vi taler Guds visdom i en hemmelighet, den skjulte 
visdom som Gud forut for verden har bestemt til vår ære:  
8 som ingen av denne verdens fyrster kjente: (Trump kjenner det ikke. Resten av 
menneskene vet det ikke, fyrstene vet det ikke.) For hadde de visst det, ville de 
ikke ha korsfestet herlighetens Herre. 
9 Men som det står skrevet: "Øye har ikke sett, og øre har ikke hørt, og det er ikke 
kommet inn i et menneskehjerte hva Gud har beredt for dem som elsker ham. 
 
10 Men Gud har åpenbart dem for oss ved sin Ånd, for Ånden ransaker alle ting, 
ja, Guds dype ting. 
 
11 For hvilket menneske kjenner et menneskes ting, om ikke menneskets ånd 
som er i ham? Slik kjenner heller ikke Guds ting noe menneske, men Guds Ånd 
vet det.  
 
12 Nå har vi ikke mottatt verdens ånd, men den ånd som er av Gud; (Det er det 
vi mottar. Se.) for at vi skal kunne kjenne de ting som er gitt oss av Gud. 
 
Så Gud gir oss sin Ånd, slik at vi kan vite at vi kan ha Doxa, fordi det er det som 
gjør oss til ett med ham, slik som hans Far var ett.  
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13 Og vi taler ikke med de ord som menneskelig visdom lærer, men med de ord 
som Den Hellige Ånd lærer, idet vi sammenligner åndelige ting med åndelige. 
 
14 Men det naturlige menneske (Her er det.) Men det naturlige menneske tar ikke 
imot det som hører Guds Ånd til, for det er dårskap for ham, og han kan ikke forstå 
det, for det er åndelig erkjennelse. 
 
15 Men den som er åndelig, dømmer alle ting, men selv blir han ikke dømt av noe 
menneske. 16 For hvem kjenner Herrens sinn, så han kan undervise ham? Men 
vi har Kristi sinn. 
 
Pardoned 63-1028 S:81 Vår himmelske Far, som vet at solen går raskt ned, tiden 
skal ikke være mer, en dag vil den store erkeengelen tre frem på tidens scene, ut 
av evigheten.  
 
Og Guds basun skal lyde, og hver mann og kvinne skal stå til ansvar for det vi vet 
er sannheten, Guds ord.  
 
Det må finnes en standard som Gud må ha her på jorden, og som vi skal dømmes 
etter.  
Og hvis vi tok standarden til vår kirke, vårt kirkesamfunn, hvor langt ville vi 
bomme? Og hvilket kirkesamfunn ville ha rett?  
Derfor ville vi vært forvirret. Vi ville ikke vite hva vi skulle gjøre. Men det finnes en 
standard, og det er Ditt Ord.  
 
Og Ditt Ord sa: "Uten at et menneske blir født på ny, kan det ikke engang se 
Guds rike."  
 
Han kan med andre ord ikke forstå det. Han må ta imot det i tro og bli født på 
ny, og da vil han forstå det. "Se" betyr å forstå.  
 
Jehova Jireh del 3 62-0707 S:72 Nå, med våre hoder bøyd, våre øyne lukket, 
Guds nåde hvile over oss er min ydmyke og oppriktige bønn. Bare tro nå. Ikke 
tvil.  
 
Er det noen i bygningen, og det vet jeg at det er, menn og kvinner, som ikke 
kjenner Ham, som aldri har tatt imot Hans forsørgede offer, Herren Jesus, som 
din Frelser, kjenner du Ham ikke? Du tror kanskje intellektuelt at du gjør det.  
 
Men man kan ikke se Gud før man er født på ny. "Se" betyr ikke... Man ser ikke 
med øynene, man ser med øynene. "Se" er å "forstå".  
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Du så rett på Det, og sier: "Jeg ser det ikke," mener du at du ikke forstår det. 
Du vil aldri forstå hva vi snakker om før du blir født på ny.  
 
 
Så du må koble den sammen. Broder Branham sier, jeg mener, du trenger ikke å 
forstå. Du må tro, han sier senere i disse prekenene at du må forstå, OK? Og 
ærlig talt, han sier også, jeg burde finne frem sitatet et sted for deg. Men han sier 
at du ikke kan tro hvis du ikke forstår, for hva tror du på? 
 
Så fra Efeserne 1:17 For at vår Herre Jesu Kristi Gud, herlighetens Far, må gi 
dere visdomens og åpenbaringens ånd i kunnskapen om ham:  
 
Legg merke til at Gud har lovet i denne endetiden å sende visdommens og 
forstandens Ånd til kunnskap om seg selv. Så hvor ellers taler Guds profet om 
dette i Bibelen? 
 
Daniels sytti uker 61-0806 P:36 Men husker du at Han i Daniel 12 sa: "De vise 
skal forstå i de siste dager"? (Det er oss, du forstår. Det er dere. I Bibelen 
snakker Daniel om deg). Det har blitt gitt til ham.  
 
Visdommens Ånd kommer inn i menigheten for å gjøre den kjent for 
menigheten ved den Hellige Ånds åpenbaring, bringe menigheten inn og 
åpenbare hvilken dag vi lever i.  
På samme måte som Gabriel kom til Daniel, (Med andre ord, en engel til en 
profet.) kommer Den Hellige Ånd til menigheten i de siste dager for å 
åpenbare disse store, dype, hemmelige tingene. Forstår du nå?  
 
Så, la oss gå tilbake til Efeserne 1 igjen og vers 18 Forståelsens øyne blir 
opplyst; (noen oversettelser sier hjertets øyne. Så du ser at hjerte og forstand er 
det samme.) blir opplyst, så dere kan kjenne hva håpet i hans kall er, og hva 
rikdommen i hans arvelodds herlighet i de hellige,  
 
19 Og hvor stor er ikke hans makt for oss som tror, etter den virkning hans veldige 
kraft har. 
 
Så vi er vitne til at det Gud har gjort, Hans Hellige Ånd har kommet ned med et 
rop, som er et budskap, og vi har kommet til en full forståelse fordi Hans Ånd 
brakte Hans forståelse til menigheten i denne timen. Så vi er kommet til et sted 
hvor vi tenker det samme som Gud tenker. Greit, vi har Hans Doxa. 
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Joh 6:45 Det står skrevet hos profetene: Og de skal alle bli undervist av Gud. 
Derfor kommer enhver som har hørt og lært (ikke bare hørt) og lært av 
Faderen, til meg.  
 
Rom 15:21 Men som det står skrevet: De som ikke har hørt om ham, skal se, 
og de som ikke har hørt, skal forstå.  
 
Hosea 14:9 Hvem er vis, så han forstår dette? Hvem er klok, så han kjenner 
det? For Herrens veier er rette, og de rettferdige vandrer på dem, men 
overtrederne (Jeg gikk over det før. Hva betyr det å overtre Guds løfter? Det betyr 
å gå utenfor, utenfor grensene. OK, så det står her at men overtrederne skal falle 
deri. bort fordi de går ut over grensene).  
 
Daniel 12:10 Mange skal bli renset og gjort hvite og prøvet; men de ugudelige 
skal gjøre ugudelig, og ingen av de ugudelige skal forstå; (der går du) men de 
vise skal forstå.  
 
Nå sier jeg ikke at du må si at alle som ikke forstår er onde, men det er det Bibelen 
sier. Så hvis du vil si hva Bibelen sier, så bare gjør det, men hvis du vil holde deg 
utenfor striden, så bare ikke si noe.  
 
Salmene 107:43 Den som er vis og vil legge merke til dette, han skal forstå 
Herrens miskunnhet.  
 
Og det er det det hele dreier seg om, at du blir mer og mer forelsket i det Han gjør 
for deg, som ikke fortjener det. Vi fortjener ikke det Han har gitt oss, men det er 
nåde. Han har gitt det til oss likevel. 
 
La oss bøye hodene våre i bønn.  
Fader. Vi takker deg, Herre, for ditt ord. Og Herre, vi vet at vi ikke fortjener det du 
har gitt oss. 
 
Men vi er takknemlige for at Du har gitt det til oss. Akkurat som vi noen ganger 
får gaver, fra forskjellige kjære og forskjellige mennesker og familie og venner, og 
Herre, vi fortjener ikke noe av det. 
Men Herre, vi er takknemlige for dem. Og så Herre, vi fortjener ikke dine løfter til 
oss, men likevel er vi så takknemlige for at vi får dem. 
Så det er den holdningen vi ønsker å ha, og vi ber deg bare om å velsigne disse 
tingene, for våre sinn, i Jesu navn ber vi. Amen. 
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